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Vysoká škola chemicko
technologická
Zápis z jednání Akademického senátu

Zápis
z 29. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 2.11.2004

Přítomno dle prezenční listiny: 19

 

Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:

1. Informace pana rektora

2. Změna podpisového radu

3. Elektronická forma časopisu

4. Propagační materiály

5. Dodatečné změny ve volebním řádu

6. Dodatek ke stipendijnímu řádu

7. Různé

 

 

Ad 1.

Pan rektor informoval akademický senát o svém rozhodnutí odvolat s  platností od 10.11.2004
z  funkce  prorektora  pro  rozvoj  a  výstavbu  doc.Ing.  Josefa  Koubka,CSc.  a  nahradit  ho  doc.
Ing.Vladimírem Sýkorou, CSc.  Po sdělení důvodů, které vedly pana rektora k tomuto kroku, se
Akademický senát počtem hlasů (1530) usnesl na  veřejném hlasování a  poté se jmenováním
nového prorektora vyjádřil souhlas (1521).

 

Dále  pan  rektor  informoval  o    postupu  jednání  tykajícího  se  stravování  studentů,  zejména  o
svých  jednáních  s  Úřadem  pro  ochranu  hospodářské  soutěže  a  o  způsobu  vyplácení
mimořádných stipendií na stravování. K připomínkám studentů   na   vysokou cenu občerstvení
ve  školních  bufetech  a  krátkou  otevírací  dobu  pan  rektor  přislíbil  prověření  smluv
s pronajimateli a možné vyřešení uvedených problémů.

 

Ad 2.
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Na dotazy členů senátu jak je ošetřena otázka podpisu řešitelů grantů, si pan kvestor  vyžádal
lhůtu do příštího zasedání, kdy upřesní tuto otázku.

 

Ad 3.

Zástupci fakulty FPBT měli připomínky k výběru časopisů. Prorektor Ciahotný  objasnil  funkci
konsorcia a finanční otázky spojené s přístupem do časopisů. VŠCHT odebírá 85 časopisů + 15
titulů za 1,85 mil.  Dr.Součková informovala o stavu knihovny. Ing. Nič uvedl statistická čísla,
která svědčí o možnosti jiného výběru časopisů, než jaký byl proveden a informoval o nových
trendech v knihovnictví. Knihovní rada rozhodla  sledovat tento směr a dostat podklady
z ústavů. Pan rektor přislíbil  věnovat se této problematice.

 

Ad 4.

Ing. Cerhová byla pozvána na zasedání senátu, aby objasnila z jakého důvodu došlo k tomu, že
 publikace o VŠCHT , která stála 130 000, Kč, byla dána do distribuce bez uvedení informací o
Fakultě potravinářské a biochemické technologie. Prof Gros požadoval, aby byl na všech
publikacích uveden odpovědný redaktor.Vedení fakulty rozhodne jak postupovat dál, jestli se
celý náklad skartuje, nebo se do každé publikace bude vkládat chybějící dodatek. Ing.
Dibuszová upozornila na určitá pravidla při vydávání jakékoli publikace a doporučila větší
profesionalitu  v přístupu k této práci.

 

Ad 5.

Důležité změny ve Volebním a jednacím řádu AS VŠCHT byly motivovány přislíbeným
přechodem kateder do struktury FTOP (Zápis ze zasedání kolegia rektora konaného dne 25. 5.
2004, bod č.8.16: „ V souvislosti s připravovanou změnou organizačního řádu AS doc. Flemr
požádal o informaci, kdy bude vyřešeno organizační zařazení celoškolských kateder. Prof.
Labík sdělil, že nejpozději k 1. 1. 2005.“).

Předseda AS informoval o zprávě Prof. Labíka, kterou obdržel před dnešním  zasedáním AS
VŠCHT, o tom, že k začlenění kateder do struktury FTOP od 1.1.2005 nedojde. Prof. Labík
vysvětlil vzniklou situaci a spolu s doc.Flemrem navrhl změny v článku 1, odst.(3), které danou
situaci řeší.

Předseda AS dále informoval o navržených dodatečných změnách ve Volebním a jednacím
řadu, které reagují na potřebu zvolení alespoň jednoho náhradníka ve všech fakultních
zaměstnaneckých i studentských zastoupení v AS.

Akademický senát přijal definitivní verzi Volebního a jednacího řádu poměrem hlasů (1330).
Předseda AS požádal pana rektora o předložení tohoto vnitřního předpisu k registraci na
MŠMT.

Předseda AS dále informoval o přípravě voleb do AS VŠCHT. Kontaktoval předsedy AS fakult
se žádostí o ustavení volebních komisí a seznámil je s navrženými změnami ve Volebním a
jednacím řádu . Předsedové AS fakult naopak požádali, aby se studenti, kteří zasedají v senátu
podíleli na větší informovanosti studentské obce.
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Ad 6.

Dodatek ke stipendijnímu řádu okomentoval Prof. Labík a po krátké diskusi ho Akademický
senát schválil poměrem hlasů (1520).

 

 

Ad 7.

Pan rektor oznámil, že 1.12.2004 budou zkušebně uvedeny do provozu turnikety.

 

Příští zasedání AS VŠCHT se bude konat 16.11.2004 ve 14 hod. ve velké zasedací síní rektorátu.

 

Zapsala: M. Špicarová                                                                              Za správnost: V.Flemr

 

 

 

 

 

 

 


